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P R O T O K Ó Ł  Nr 1. 2018 

 

Posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej,  Spraw 

Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku Publicznego 

 

 

     odbytego w dniu  05 grudnia 2018 roku 

 

w sali narad Urzędu Gminy Ustka ul. Dunina 24 

 

 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

Przewodniczący Komisji 

 

1. JUSTYNA PETRUS-ZARZYCKA  -  /-/ 

 

Zastępca Przewodniczącego 

 

2.  DANUTA  KALETA    -  /-/ 

 

Członkowie: 

 

3. STEFAN  GRUSZCZYŃSKI   -  /-/ 

 

4. SŁAWOMIR  FUDALA    -  /-/ 

 

5. EDYTA SALWOWSKA           -  /-/ 

 

6. DOROTA SZMIT            -  /-/ 

 

 

 
  Sprawdzono 

  Sporządziła:        pod względem merytorycznym 

                                                                         ( prowadzący obrady) 

     05-12- 2018 /-/              /-/  05-12-2018 
………………………………..                          
                 (data i podpis) 
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Porządek  posiedzenia  wspólnych Komisji Rady Gminy Ustka tj.  

Komisji Oświaty... i Komisji Uzdrowiskowej Nr 1.2018 w dniu                                               

05 grudnia 2018 roku   – godz. 13 00   

 

 Opinia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 

2019-2025 i budżetu gminy Ustka na 2019 rok. 

 Wypracowanie wniosków do Komisji Budżetowej. 

 

 

 

  W posiedzeniu, któremu przewodniczyła Justyna Petrus – Zarzycka  –  

Przewodnicząca Komisji Oświaty... zwana dalej Przewodniczącą obrad udział 

wzięli członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej stronę pierwszą 

niniejszego protokołu, Pani Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy, Pani Lidia 

Orłowska – Getler Sekretarz Gminy, Pani Jadwiga Dic Skarbnik Gminy.  
 

 Justyna Petrus – Zarzycka - Przewodnicząca Komisji Oświaty...                            

o godzinie 13 00 otworzyła wspólne posiedzenie Komisji i po powitaniu członków 

Komisji i gości oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 6 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 6 radnych stanowi 

kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

 
 Stefan Gruszczyński - Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej.  po 

powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie  w posiedzeniu uczestniczy 6 radnych, co wobec składu Komisji 

wynoszącego 6 radnych stanowi kworum do podejmowania prawomocnych 

decyzji. 
 

 

Listy obecności stanowią stronę pierwszą niniejszego protokołu. 
 
 
 
Przewodnicząca obrad przedstawiła porządek posiedzenia  i  poddała pod 

głosowanie: 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za  -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
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W wyniku głosowania Komisje jednogłośnie przyjęły w/w porządek 
obrad. 
 
 
 

 

Ad. 1.  Opinia w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

  Gminy Ustka na lata 2019-2025 i budżetu gminy Ustka na 

  2019 rok. 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- omówiła priorytetowe zadania  inwestycyjne do wykonania w 2019 roku, tam 

gdzie są podpisane umowy na wykonawstwo. Ponadto przedstawiła plan 

wydatków  na przedsięwzięcia realizowane w ramach funduszu sołeckiego. 

Chcemy, by radni z Przewłoki opowiedzieli się w temacie wniosku Pana Sołtysa 

z zebrania wiejskiego dotyczącego wykonania ścieżek łączących boisko 

wielofunkcyjne  z ul. Ustecką. Pan Sołtys wnioskował, by ścieżka ta była 

wykonana łącznie z krawężnikami. By powstały krawężniki, to należy 

zainwestować w projekt i uzyskać pozwolenie na budowę, co spowoduje 

uszczuplenie środków na wykonanie tego zadania w tej technice, którą 

zapoczątkowaliśmy. Moja propozycja jest taka, by w tym roku dokończyć  

wykonanie ścieżek w dotychczasowej formie. W momencie, gdy powstanie trasa 

do morza,  zdemontować obrzeża istniejącego chodnika i pozyskany materiał 

wykorzystać  na krawężniki. Przyjęliśmy zasadę, że w pierwszej kolejności 

realizowane są inwestycje drogowe, a idziemy z wyznaczeniem ścieżek                          

w ciągach dróg publicznych. 
 

 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- Zarządzeniami Wójta Gminy Ustka przekazano Państwu projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 oraz projekt budżetu Gminy na 2019 rok. 

Takie same dokumenty zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Gdańsku celem wydania opinii. Wieloletnia Prognoza Finansowa została 

sporządzona  na podstawie analizy lat  2016, 2017   i  przewidywanego wykonania 

roku 2018.  Zawiera przedsięwzięcia bieżące i majątkowe zadań dłuższych jak 

rok  – zał. Nr 2 do projektu uchwały. Przedstawione jest również zadłużenie 

Gminy  i  spłaty w kolejnych latach oraz przewidywane wykonanie dochodów                             

i wydatków na lata 2019 -2015.                           
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W związku  z sugestią RIO należy wprowadzić upoważnienie dla Pani Wójt 

dotyczące przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań, o których mowa                 

w ust. 3 kierownikom jednostek organizacyjnych. Wykreślono również 

przedsięwzięcia bieżące, które powodują ciągłość działania jednostki. 

Wykreślono: 

 utrzymanie czystości i porządku na terenie gminy Ustka, 

 odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których  zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne z terenu gminy Ustka, 

 kompleksowe oświetlenie na terenie gminy Ustka w latach 2017-2023, 

 świadczenie usługi oświetlenie oraz podniesienie standardu usług na 

terenie gminy Ustka 2018-2020, 

 programy szczepień ochronnych 

Dla WPF jest opinia RIO Gdańsk, uwag nie wniesiono.  

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Justyna Petrus – Zarzycka  – 

Przewodnicząca Komisji Oświaty... poddała pod głosowanie: 

 

 

> projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025 

 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-
2025. 
 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Stefan Gruszczyński  – Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej  poddał pod głosowanie: 
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> projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025 

 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-
2025. 
 

 

 

Projekt budżetu na 2019 rok 

 
 

 

 

Jadwiga Dic Skarbnik Gminy 

- szczegółowo omówiła poszczególne załączniki do projektu budżetu. 

Podkreśliła, iż projekt budżetu Gminy Ustka na 2019 rok przewiduje do 

wykonania kwoty dochodów ogółem 51.260.000 zł , w tym dochody bieżące 

47.505.473 zł i dochody majątkowe 3.754.527 zł. Natomiast wydatki ogółem 

51.768.000 zł, w tym wydatki bieżące 41.083.000 zł i wydatki majątkowe 

10.685.000 zł. Budżet zamknie się deficytem w wysokości 508.000 zł. 

Zaplanowane jest również , po stronie przychodów wyemitowanie obligacje                    

w wysokości  3.000.000 zł, które będą przeznaczone na pokrycie deficytu oraz 

spłaty kredytów, pożyczek i wykup obligacji w wysokości 2.492.000 zł  

Głównym źródłem dochodów są dochody z tytułu podatków i opłat lokalnych                     

w wysokości25.636.931 zł, część oświatowej subwencji ogólnej 6.489.676 zł oraz 

sprzedaż majątku 2.575.000 zł. Wyszczególniony jest również Fundusz Sołecki 

na 2019 rok w wysokości 622.380,33 zł. Uchwale budżetowej towarzyszą 

załączniki, z których wynikają kwoty przyjęte w budżecie. Wydatki majątkowe 

na poszczególne zadania przedstawia załącznik Nr 3 do uchwały budżetowej. 

Analizować w 2019 roku należy wydatki  oświatę, gdzie zabezpieczono kwotę  

9.164.311 zł, w tym otrzymane subwencje oświatowe 6.489.676 zł – z budżetu 

dokładany 2.674.635 zł. Dotacja podmiotowa  z budżetu  dla publicznej jednostki 

systemu oświaty prowadzonej przez osobę prawną inną niż jednostka samorządu 

terytorialnego lub przez osoby fizyczne,  
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to kwota 1.328.314 zł, dotyczy to Szkoły Podstawowej w Gąbinie i Wytownie. 

Przy wykonaniu budżetu mówiłam, że nie są rentowne placówki oświatowe                    

w Gąbinie i Wytownie i należy zastanowić  się  nad dalszą działalnością tych 

szkół.   Działalność tych placówek jest ze szkodą dla dzieci, ponieważ  4 km dalej 

jest piękna szkoła w Objeździe  dobrze wyposażona  ze świetlicą, salą 

gimnastyczną i o wysokim standardzie boiska. W tym roku do oddziału I klasy  w 

Wytownie uczęszcza jedno dziecko.  Uważam, że należy analizować wydatki 

budżetu gminy.  Na Sesji zostanie odczytana opinia Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie budżetu oraz zostanie przedstawiony  krótki pokaz 

multimedialny.                            

Bardzo proszę o wyrażenie zgody, by projekty uchwał dotyczące WPF i zmian                  

w budżecie  na 2018 rok tzw. „czyszczące” były przekazane na tablety w dniu                 

14 grudnia. 

 

 

 

Stefan Gruszczyński Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej 
- z przekazanej informacji wynika, że koszty na oświatę z roku na rok są coraz 

większe. 

 

 

 

Radna Danuta Kaleta 
- jak się przedstawia sytuacja w szkole w Charnowie? 

 

 

 

Anna Sobczuk – Jodłowska Wójt Gminy 

- Charnowo było zawsze trzecią szkołą najmniejszą lecz się ładnie rozwija. 

Wchodząc na halę sportową  w Zaleskich widać, że  hala „pęka w szwach”. Jest 

dużo dzieci i dużo rodziców.  Natomiast szkoła w Objeździe budzi niepokój 

ponieważ jest „garstka” dzieci na hali sportowej i są pustki. Mam informację, że 

całe piętro w szkole w Objeździe może być wyłączone z użytkowania 

oświatowego, a są koszty utrzymania budynku.  Szkoła jest przygotowana na 400 

osób, a obecnie jest 250. 

 

 

 

Komisje przyjęły powyższe informacje do wiadomości. 
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Wobec braku głosów w dyskusji Justyna Petrus – Zarzycka  – 

Przewodnicząca Komisji Oświaty poddała pod głosowanie: 

 

 

>  projekt budżetu Gminy Ustka na  2019 rok 

 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt budżetu na 2019 rok. 
 

 

 

 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Stefan Gruszczyński – Przewodniczący 

Komisji Uzdrowiskowej  poddał pod głosowanie: 

 

 

> projekt budżetu Gminy Ustka na  2019 rok 

 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie projekt budżetu Gminy na 2019 rok. 
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Ad. 2..   Wypracowanie wniosków do Komisji Budżetowej. 
 
 
 
Komisja Oświaty... opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt 
budżetu gminy Ustka na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią 
Wójt. 
 

 

 

Justyna Petrus – Zarzycka – Przewodnicząca Komisji Oświaty... poddała 

pod głosowanie w/w wniosek: 

 

 

 

Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
 
 
Komisja Uzdrowiskowa opiniuje pozytywnie projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Ustka na lata 2019-2025  oraz projekt 
budżetu gminy Ustka na 2019 rok w wersji przedłożonej przez Panią 
Wójt. 
 

 

 

Stefan Gruszczyński  – Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej poddał 

pod głosowanie w/w wniosek: 
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Głosowało  -  6 

 

Za   -  6 

Przeciw  -  0 

Wstrzymało się -  0 
 
 
W wyniku głosowania, Komisja jednogłośnie zaopiniowała 
pozytywnie w/w wniosek. 
 
 
 

 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia, Przewodnicząca obrad                            

o godzinie  14 00 zamknęła posiedzenie Komisji.  

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

 

 

                                 Przewodniczyła: 

Protokołowała                                              Przewodnicząca obrad 

Grażyna Frankiewicz                            

        Justyna Petrus - Zarzycka 

 
 

 


